
 
PROTOKÓŁ  NR 95.2013   

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 26 sierpnia  2013.   

 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik        -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Czonek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Paweł Marcin Bednarczyk – Burmistrz Tłuszcza 
2. Halina Kusak       -  Skarbnik Gminy  
3. Jadwiga Gizińska - dyrektor ZOPO  
4. Monika Wojtyra   - pracownik wydziału UGK  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Informacja na temat wydatkowania środków finansowych w Przedszkolu  
    Samorządowym „Baśniowa Kraina”; 
3. Omówienie materiałów na XXIV Sesję Rady;  
4. Sprawy bieżące;  
5. Wolne wnioski; 
6. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Protokół z ostatniego  posiedzenia Komisji będzie przyjęty w innym 
terminie. 
 
Ad2.  Pani Jadwiga Gizińska przedstawiła i omówiła realizację wydatków 
budżetowych w Przedszkolu Samorządowym „Baśniowa Kraina” w Tłuszczu na 
dzień 31 lipca 2013 roku, zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszego protokołu i 
na dzień 21 sierpnia 2013 roku zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego 
protokołu.  
Jeśli chodzi o środki na wynagrodzenie, to nie ma zagrożenia, chociaż zabraknie 
trochę, ponieważ od września musi być zatrudniona osoba  wspomagająca dla 
jednego dziecka. Do tej pory nie było z tego tytułu wydatków, ponieważ  była 
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stażystka, którą Pani dyrektor musiała później zatrudnić na dwa miesiące 
obojętnie na jaką umowę, czy umowę o pracę, czy umowę zlecenie. Myślę, że te 
brakujące środki na 4 miesiące, wygospodarujemy we własnym zakresie, dodała 
Pani Gizińska. 
W przypadku wydatków rzeczowych, były na początku roku robione 
przeniesienia na wniosek Pani dyrektor i w tej chwili zabrakło środków na 
leżaki dla dzieci, ale na najbliższą Sesję Rady jest przygotowana propozycja 
zwiększenia planu wydatków o kwotę 4 000 zł właśnie na ten cel.   
 
Ad.3. Komisja zapoznała się z materiałami na XXIV Sesję Rady Miejskiej w 
Tłuszczu, która odbędzie się 27 sierpnia 2013 roku. 
Pani Skarbnik omówiła propozycje zmian do budżetu gminy na 2013 rok  oraz 
udzieliła wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania z zakresu finansów  
gminy. 
  
Radny Mirosław Sobczak poinformował, że istnieje możliwość wypożyczenia  
na tydzień z Powiatu koparki do czyszczenia rowów i ta usługa będzie 
kosztowała 2 500 zł . Są takie rowy np. w Szczepanku nie objęte pracami przez 
spółkę wodną, które należy oczyścić.  
Zwrócił się z zapytaniem do Pani Skarbnik, w jaki sposób można te środki 
przesunąć w naszym budżecie gminy na wypożyczenie tej koparki. 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że najpierw należy sprawdzić, czy jest 
konieczność przesuwania tych środków, skoro na paragrafie – utrzymanie dróg 
są jeszcze niewykorzystane środki.  
Wytworzyła się dyskusja w trakcie której okazało się, że te rowy są przy drodze 
powiatowej i Pani Skarbnik powiedziała, że skoro jest to droga powiatowa i 
sprzęt z powiatu, jest to zadanie powiatu i aby mogła te prace wykonać nasza 
gmina, Powiat musi to zadanie zlecić gminie Tłuszcz, a Rada  musi je przyjąć.   
 
Radny Sobczak zapytał również, czy z  inwestycji –  wykonanie projektów 
oświetlenia ulicznego można przenosić środki na inne zadania, skoro wiadomo 
już, że ta inwestycja nie zostanie wykonana w tym roku. 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że umowa z Wykonawca została podpisana, 
zabezpieczone zostały na ten cel środki w budżecie, ale w związku z tym, że 
Wykonawca nie wywiązał  się z umowy, to sprawą zajęli się prawnicy i to  ich 
należy o to pytać.   
 
Radny Sobczak poinformował, że na Sesji zgłosi wniosek o przeniesienie 
środków w kwocie 3 000 zł z rezerwy ogólnej na zakup materiałów na budowę 
wiejskiego domu kultury w Miąsem.  
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Ad4. Po przerwie na posiedzenie Komisji przybył Burmistrz i Przewodniczący 
Komisji zapytał, jak to jest z tymi niewykonanymi projektami oświetlenia 
ulicznego. 
 
Burmistrz wyjaśnił, że sprawa została skierowana do prawników i dokonują 
wszelkich możliwych czynności związanych z tym, aby można było przekazać  
sprawę do sądu.   
 
Na zapytanie, czy można robić przesunięcia środków z tej inwestycji na inną  
( a chodzi o brakującą kwotę 10 000 zł na remont dachu na budynku OSP w 
Jasienicy) Burmistrz odpowiedział, że musi o to zapytać prawników.  
Jeśli chodzi o remont dachu, wyjaśniałem na innej Komisji powiedział 
Burmistrz, że  OSP w Jasienicy występowała z wnioskami o dotację na zewnątrz  
i te wnioski będą rozpatrywane we wrześniu lub październiku i musimy 
poczekać na decyzję w tej sprawie i dopiero wtedy jeśli będzie taka 
konieczność, wygospodarować środki z budżetu gminy. Na obecną chwilę nie 
mamy możliwości wygospodarowania tych środków, gdyż są inne bardzo pilne 
potrzeby.  
 
Radny Mirosław Szczotka stwierdził, że te prace należy wykonać jak 
najszybciej i zwrócił się do Burmistrza o wyjaśnienie, czy musi być ogłoszony 
przetarg na wykonanie tych prac, czy może być zapytanie ofertowe i kto ma 
pilotować tą sprawę, Urząd, czy OSP w Jasienicy.   
 
Burmistrz obiecał, że sprawę wyjaśni i przekaże informacje w najbliższym 
czasie.  
 
Tadeusz Sasin poruszył  problem parkowania samochodów w dni targowe i 
zapytał, czy nie można wykorzystać na parking terenu kolejowego naprzeciwko 
targowicy. 
 
Burmistrz odpowiedział, że prawdopodobnie Kolej  dokonała podziału tego 
terenu i będzie go sprzedawać lokatorom, którzy zamieszkują ten budynek.  
 
Radny Szydlik poinformował, że w zaproszeniu na Dożynki Gminne jest 
napisane  „Rada Miasta”, a my jesteśmy „Radą Miejską” i ten błąd się  
powtarza, dlatego należy zwrócić uwagę tym osobom, które te zaproszenia  
przygotowują.  
 
Radny Mirosław Szczotka zapytał Burmistrza o działkę pod  ulicę Łąkową w 
Jasienicy. 
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Burmistrz odpowiedział, że dokumenty są w przygotowaniu, ponieważ okazało 
się, że był wykonany podział geodezyjny z Urzędu, ale nie został zatwierdzony  
na tą działkę z tego względu, że właścicielka przedmiotowej działki się 
odwoływała i jak będą dokumenty gotowe, do tematu powrócimy. 
 
Radny Mirosław Sobczak powrócił do tematu koparki z Powiatu, a Burmistrz 
odpowiedział, że na tej sesji nie jest możliwe przeniesienie środków, ponieważ 
musi być wcześniej spisane porozumienie.  
 
Ad.5. Komisja zapoznała się z wnioskiem radnego Henryka Wójcika w sprawie  
zdjęcia z kwoty 1 056 347,72 zł przeznaczonej na budowę SUW w Łysobykach, 
kwoty 600 000 zł na wybudowanie wodociągu w miejscowości Chrzęsne. 
Wniosek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Radny Mirosław Sobczak zgłosił sprzeciw przeciwko takiemu wnioskowi. 
  
 
Ad6 . Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 5 września  
2013 roku godzina  8.30 . 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
                                                                 Przewodniczący Komisji 
 
                                                                    Tadeusz Groszek  
Załączniki do protokołu są do wglądu 
w  pokoju 38 . 
Dokument utworzyła 
Bożena Brzozowska  
Dnia 27 sierpnia   2013 roku. 
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